
 

SPØRGSMÅL NR. S 8 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Uddannelses- og forskningsministeren 
Dato: 3. oktober 2017 
Stillet af: Flemming Møller Mortensen (S)  

Hvordan forholder ministeren sig til, at den analyse af, hvordan 
studiepladserne på medicinstudiet fremover skal fordeles i de forskellige 
regioner, som ministeren i januar annoncerede skulle ligge klar forud for 
finanslovsforslaget for 2018, endnu ikke ligger klar, hvilket lægger sten i 
vejen for Region Sjællands arbejde med at etablere en lægeuddannelse i 
regionen?  
(Spm. nr. S 8). 
 
 
På Folketingets formands vegne 
Lovsekretariatet 

Den 3. oktober 2017 
 
 
Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på 
Flemming.M.Mortensen@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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